
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 30. marts 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål O
Det fremgår ikke af aftalen om præcisering af finanslovsaftalen for 2016, hvor
store besparelser der skal findes på boligydelsen efter 2016 på trods af, at bo-
ligydelsespakken fra finanslovsaftalen gav et stigende provenu, som var på
1,4 mia. kr. varigt efter tilbageløb. Vil ministeren derfor redegøre for, hvor sto-
re besparelser det præcist er aftalt at finde på boligydelsen i hhv. 2020, 2025
og varigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand

1/1

Finansudvalget 2015-16
FIU Alm.del  Samrådsspørgsmål O
Offentligt


